

# 聖堂報告

四旬期第二主日

25/2/2024

1. 2024 年一月份聖堂- 收入與支出報告如下：

收入：\$ 104,178

支出：\$ 57,636

結餘：\$ 46,542

有關上述收支細節，請參閱聖堂正門、辦公室外報告板及聖堂網頁。聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持！

2. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」，以鼓勵教友以心神與真理朝拜，與基督作精神的契合，詳情如下...

日期：2024 年 3 月 2 日（本星期六）

時間：上午 8:15 – 9:15（即平日 7:40 彌撒後）

歡迎教友一起參與。

3. 為讓教友及九華師生在四旬期內，默想耶穌的苦難，反思基督藉十字聖架救贖了世界。

本堂從四旬期首主日開始，逢星期五（23/2, 1/3, 8/3, 15/3, 22/3），於下午 4:00 舉行「拜苦路」，歡迎大家一起參與。

4. 聖堂現正招募一群熱心、有活力的 2024-2025 年度中、英文主日學導師培育兒童信仰成長，要對小朋友有愛心、有耐性及服務的教友；另外，本堂現招募主日彌撒琴師。有興趣服務天主及弟兄姊妹人士，歡迎成為我們的一份子，為主福傳作見證。有興趣者請向本堂辦事處報名。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

**St. Ignatius Chapel Announcement**  
**Second Sunday of LENT**  
**25<sup>th</sup> February 2024**

1. The Financial Report of this chapel for January 2024 is as follows:

Income : \$104,178

Expenses: \$ 57,636

Balance : \$ 46,542

Thank you for your generous support!

2. The Adoration of the Blessed Sacrament for March 2024 has been scheduled as follows:

Date: Saturday, March 2

Time: 8:15 am - 9:15 am

(Immediately following the daily Mass at 7:40 am)

We warmly invite everyone to join us for this special moment of adoration.

3. To allow the faithful and students of Wah Yan College to meditate on the sufferings of Jesus and reflect on how Christ redeemed the world through the Holy Cross, the chapel will hold the "Stations of the Cross" (in Cantonese) on every Friday (23/2, 1/3, 8/3, 15/3, 22/3) at 4:00 p.m. Everyone is welcome to participate.
4. The Chapel is currently seeking teachers for both the Chinese and English Sunday Schools for the upcoming 2024/25 school year. We are inviting individuals who possess a genuine care for children and have patience to join us in this rewarding endeavour. If you are interested, please register at the Chapel Office after mass to be a part of this blessed activity.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.

聖依納爵小堂 - 收支報告  
 St. Ignatius Chapel - Income & Expenditure Statement  
 (2024年 Year 1 月 Month)

項目 Items (* = 其它 Others)	收入 Income	支出 Expenditure	結餘 Balance
主日奉獻 Collection on Sunday Masses	82,503-		
教友奉獻 Donation from Church members	20,600-		
公教報 KKP, Sunday Examine	1,075-	1,728-	
借用場地 Booking Classrooms		1,770-	
司鐸津貼 Allowance for Priests		2,000	
司鐸謝金 Surplus for Priests		8,000-	
同工津貼/交通費 Allowance for Staff / Helpers		9,680-	
		4,480-	
通訊/電費 Phone & Electricity Bill		4,240-	
文具/郵資 Stationery/Stamp		1,710-	
禮儀用品 Articles for Liturgical		4,440-	
什項 Miscellaneous		1,588-	
維修及保養 Repairs & Maintenance			
*			
*			
*			
*			
<b>總數 Total</b>	<b>104,178-</b>	<b>57,636-</b>	<b>46,542-</b>

  
 18/1/2024